
2010Z04635
Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over gevolgen van
zorgzwaartepakketten (ZZP’s) voor
ondersteuning in instellingen.
(Ingezonden 15 maart 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
«Zorgkeukens dicht, 55 banen op de
tocht»?1

2
Bent u van mening dat het een
gewenste uitkomst is van de
invoering van de
zorgzwaartepakketten (ZZP’s) dat
zorginstellingen ondersteunende
functies als een keuken sluiten? Kunt
u uw antwoord toelichten?

3
Deelt u de stelling dat artikel dat de
tariefcomponent eten en drinken in
de ZZP’s erg laag is? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, wat gaat u hieraan doen?

4
Bent u van mening dat
voedselvoorziening van
zorginstellingen een element is die
niet hoort bij de zorg? Kunt u uw
antwoord toelichten?

5
Bent u van mening dat mensen,
wanneer zij door het inzetten van de
halffabricaten, ontevreden zijn over
de maaltijden, maar moeten
bijbetalen voor andere maaltijden?
Kunt u uw antwoorden toelichten?

6
Is het een bedoeld effect van de
ZZP-bekostiging dat zorginstellingen
zich gedwongen zien personeel te
ontslaan? Hoe verhoudt deze
ontwikkeling zich tot het voornemen
meer mensen te interesseren voor
werk in de zorg?

7
Bent u bereid een overzicht te maken
van het aantal mensen dat
(gedwongen) ontslagen wordt door
de invoering van de
zorgzwaartepakketten? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wanneer is dat
overzicht klaar?

8
Hoe ziet u in dit verband de
bezuiniging met mogelijke
gedwongen ontslagen, die de
stichting Valkenhof in Valkenswaard
aankondigt?2

9
Hoe oordeelt u de teruggang in hoger
opgeleide medewerkers bij
Valkenhof? Bent u van mening dat het
een gewenste ontwikkeling is om
minder hoog opgeleid personeel in te
zetten als gevolg van de
zorgzwaartepakketten? Kunt u uw
antwoord toelichten?

10
Hoe reageert u op de stelling van
Gemiva-SVG Groep, dat er sprake is
van een bezuiniging van 8% van het
totale zorgbudget, in plaats van een
herverdeling?3

11
Erkent u dat, wanneer er bij de
Gemiva-SVG Groep herverdeling van
de middelen moet plaatsvinden (zoals
in het antwoord op mijn vragen is
gesuggereerd – 2010Z02889) dat dit
betekent dat het ten koste gaat van de
cliënten met zware zorgvragen?

1 Zorgvisie, 11 maart 2010
http://www.zorgvisie.nl/Nieuws/Artikel/
Zorgkeukens-dicht-55-banen-op-de-tocht.htm
2 Valkenhof in financiele problemen
www.ed.nl/regio/valkenswaard/6315271/
valkenhof-in-financiele-problemen.ece
3 Brief van Gemiva-SVG Groep aan de
staatssecretaris van VWS m.b.t. antwoorden
op Kamervragen over bekostiging
gehandicaptenzorg 2010Z02889.
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